
Publication: NAFTEMPORIKI
Edition: Main 
Date: 18-01-2008 
Page: 7 
Size: 210 cm 2 
Circulation: n/a 
Contact:

Keyword: Stavros Dimas

Μεταξύ κυβέρνησης και δημάρχων

Διαμάχη για το πάρκο Ελληνικού
ΕΠΑΝΕΡΧΟΝΤΑΙ με νέα ανακοίνωσή 
τους οι δήμαρχοι Αλίμου, Αργυρού- 
πολης, Γλυφάδας κσι Ελληνικού, στο 
θέμα του Πάρκου του Ελληνικού υ
πογραμμίζοντας ότι π έκταση του 
πρώην αεροδρομίου είναι ελεύθερος 
χώρος και ανήκει αποκλειστικά στους 
πολίτες του λεκανοπεδίου το οποίο 
δεν αντέχει άλλη επιβάρυνση.

Απαντώντας στον υπουργό 
ΠΕΧΩΔΕ ισχυρίζονται ότι όχι μόνο δεν 
παραποιούν τις προτάσεις του, αλλά ε
πιμένουν ότι αν υλοποιηθούν δεν πρό
κειται να γίνει μητροπολιτικό πάρκο 
υψηλού πρασίνου, αλλά μια νέα πόλη, 
ένας μεγάλος οικιστικός εμπορικός, 
τουριστικός και ψυχαγωγικός πόλος 
προς χάριν της κερδοφορίας λίγων, 
αλλά πολύ ισχυρών οικονομικών συμ
φερόντων.

Προοθέτουν ότι δεν πρόκειται γιο 
διάλογο επί της πρόταοης του υ
πουργείου, αφού το μόνα που έγινε 
ήταν μια συνάντηση του υπουργού με 
τους τέσσερις δημάρχους στην οποία 
τους επανέλαβε τις θέσεις του χωρίς

να ακούσει την αντιπρόταση.
Επίσης ζητούν από τον υπουργό 

να δώσει τα στοιχεία, τους συντελε
στές δόμησης, τους αριθμούς των 
κτηρίων και τις χρήσεις αυτών, κα
θώς και όλους τους βοηθητικούς χώ
ρους και την έκταση που αυτοί θα κα- 
λύψουν. Επιπλέον πρέπει να ηόψει να 
προσθέτει στην έκταση τα 500  
στρέμματα του γκολφ διότι γνωρίζει 
ότι ο χώρος αυτός δεν είναι ελεύθε

ρης πρόσβασης για όλους τους πολί- 
τες.

Οι τέσσερις δήμαρχοι και ο νο
μάρχης Αθηνών καλούν τον υπουργό 
ΠΕΧΩΔΕ να πάρει μέρος οτο φόρουμ 
που πραγματοποιούν στο χώρο του 
Ελληνικού και να παρουσιάσει τις προ
τάσεις ίου με μεγαλύτερη σαφήνεια,

στο οποίο σήμερα στις 17.30 μ.μ. στο 
άνοιγμα της επιστημονικής διημερί
δας του για το Μητροπολιτικό Πάρκο 
θα παραβρεθεί και θα μιλήσει ο Επί
τροπος της Ε.Ε. γιο το Περιβάλλον 
Σταύρος Δήμος.

Από την πλευρά του ο νομάρχης 
Αθηνών υποστηρίζει με ανακοίνωσή 
του ότι το ΥΠΕΧΩΔΕ επιχειρεί να συ
κοφαντήσει για το θέμα του Ελληνι
κού, διευκρινίζει ότι σε διάστημα δύο 

μηνών δεν είναι δυνοτό να 
υπάρξει σοβαρή μελέτη α
ντιπρόταση από πλευράς της 
νομαρχίας και γνωστοποιεί 
ότι ο νομάρχης Γιάννης 
Σγουρός, λόγω της εξαιρε
τικής σημσοίσς του θέματος, 

αλλά και της γνωστής περιβαλλοντικής 
ευαισθησίας του Προέδρου της Δη
μοκρατίας αναλαμβάνει πρωτοβουλία 
να επισκεφθεί τον Κάρολο Παηούλιο 
μαζί με μέλη του νομαρχιακού συμ
βουλίου κοι να τον ενημερώσει σχετι
κά. ¡Μί>:267415Κ/
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Ζητούν ατιό τον υπουργό να δώ
σει τα στοιχεία για την έκταση 
που θα καλύψουν τα διάφορα 
κτήρια.
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